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PROTOKOLL ZON-MÖTE MED HÖGLANDSKLUBBARNA I ANEBY 2015-11-16 
 
Närvarande: Annebergs GIF Mikael Svensson 
 Eksjö SOK Carina Bergander 
  Christer Johansson 
 Forserums SOK Rohnny Andersson 

  Stellan Ahnström 
 OK 64 Torpa Kerstin Segersson 

  Elisabeth Nayström-Larsson  
 Nässjö OK Måns Lennermo  

  Magnus Svensson 
  Helena Karlsson 

 SOL Tranås Marie Nord  
Vivianne Roslund 

 SOK Aneby  Ola Gustafsson 
   Mikael Fyhr 
Ej närvarande: Boxholms OK 

 
§  1  

Vår zonansvarige Mikael Fyhr hälsade välkommen till kvällens möte i sin hemklubbs 
stuga i Aneby.  
 

Inledning 

§  2  
I kallelsen fanns ett förslag till punkter att diskutera på mötet. Deltagarna beslutade 

att ha dessa som dagordning vid kvällens möte. På övriga frågor lades dock till infor-
mation om Anebys och Eksjös arrangemang av Smålandskavlen samt inbjudan till en 
rullskidorientering. 

 

Dagordning 

§  3  
Till ordförande för mötet valdes Mikael Fyhr och till sekreterare utsågs Rohnny An-

dersson.  
 

Funktionärer 

§  4  
Årets säsong summerades enligt följande:  
- Det är bättre med en sammanhållen serie på våren än att placera några av täv-

lingarna på hösten ansåg de flesta klubbarna.  
- Deltagarantalet har varit något lägre än de föregående åren 
- Förutom ungdomarna som deltar i tävlingen, så springer en del vuxna Öppna 

klasser på tävlingarna. På föregående möte beslutades att se till att några av 
dessa startar en stund efter att alla ungdomar startat. Detta så att de ska kunna 
stötta ensamma sent startande ungdomar i skogen. Detta har arrangörerna inte 
varit så duktiga på att organisera detta år. 

- Svårighetsgraderna på banorna har varit övervägande bra. Berodde det på det 
förtydligande som gjordes vid förra årets möte? 

- Föranmälan på de Öppna banorna har inte använts i önskad omfattning 
Följande beslöts för säsongen 2016: 
- Serien ska omfatta fem deltävlingar + Lämmeltåget där bara deltagarpoäng 

utdelas. Tre tävlingar räknas sammanlagt som tidigare. 
- Prisutdelning hålls direkt efter sista deltävlingen. 
- SOK Aneby ansvarar för prisutdelning samt enklare fika inför prisutdelningen. 
- För att klara av programmet på avslutningen så tidigareläggs starten till kl. 18.00. 
- Juryn för hantering av ev. tävlingstekniska problem omvaldes. Den består av Ker-

stin Segersson OK 64 Torpa, Ola Gustafsson SOK Aneby och Marie Nord SOL 
Tranås. 

- Deltagare på Öppna banor måste anmäla sig i förväg för att de ska kunna räkna 
med att det finns kartor till dem. 

- En avgift på 30 kr för deltagare på Öppna banor ska tas ut. Mötet beslöt att i fort-
sättningen fakturera dessa belopp till klubbarna. 

I övrigt beslöts att samma regler ska gälla som har gällt för föregående år. Kompletta 
uppdaterade bestämmelser för tävlingarna framgår av bilaga 1. 

 

Ungdomsserien 
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Tävlingsprogrammet beslöts till följande: 
 Ti 26 apr SOL Tranås/OK 64 Torpa 18.30   

 Ti 3 maj Forserums SOK/Annebergs GIF 18.30  
 Ti 10 maj Eksjö SOK 18.30 
 Ti 17 maj Boxholms OK Kväll, enligt inbjudan  
 Sö 22 maj Nässjö OK, Lämmeltåget Deltagarpoäng 
 Ti 24 maj SOK Aneby 18.00 
Boxholms arrangemang är den nationella sprinttävlingen Staffans Minne. De gör en 

separat inbjudan till zon-klubbarna med klassindelning och banor som stämmer med 
våra regler. 

Forserums SOK påtog sig arrangemanget med villkoret att Annebergs GIF tar hand om 
datahanteringen. 

OK 64 Torpa hjälper SOL Tranås med lämpliga uppgifter. 
 

§  5  
Nässjö OK har ett femårigt åtagande att anordna tävlingen och nu har tre år gått. 

Nästa år går tävlingen söndagen den 22 maj. TC är ännu inte beslutat och karta inte 
framtagen men det ska bli en tävling i form av stadsorientering. 

 

Lämmeltåget 

§  6  
Årets säsong summerades enligt följande:  
- Deltagarntalet var åter högt även om det var något lägre än 2014. 
- Inga inbjudningar publicerades fr.o.m. detta år i dagspressen men det verkade 

inte påverka deltagarantalet. Eventor har blivit en standard för alla att söka in-
bjudningar till OL-tävlingar i. 

- Se till att publicera inbjudningarna i Eventor tidigt för att få deltagare och klubbar 
att lägga in dem i sin verksamhet. 

- Banorna ÖM 5 och ÖM 7 har sedan några år haft skalan 1:7 500. Vissa yngre har 
dock efterfrågat banan i skala 1:10 000. 

- Vi tog ingen hänsyn till Tjust 2-dagars genom att byta dag. Det är svårt att efter 
ett år utläsa konsekvensen. 

För kommande år beslöts att trycka upp en mindre del av de antal kartor som i dag 
trycks i skala 1:7 500 för klasserna ÖM 5 och ÖM 7 i skalan 1:10 000 i stället enligt öns-
kemål ovan. 

Inga övriga förslag på förändringar framfördes så utformningen ska vara enligt bi-
laga 2.  

Programmet bestämdes till följande: 
 Ti 21 juni Eksjö SOK   
 Ti 28 juni SOL Tranås 
  Ti 5 juli Boxholms OK 
 Ti 12 juli Forserums SOK 
 Ti 19 juli Nässjö OK 
 Ti 26 juli Inget Höglands-OL p.g.a. O-Ringen 
 Ti 2 aug SOK Aneby  
 Ti 9 aug Annebergs GIF 

Höglands-OL 
 

  
§  7   

Ett program för gemsansamma teknikträningar och då även med grannklubbar har 
Magnus Svensson sammanställt under ett flertal år. Han fick uppdraget ett göra ett lik-
nande upplägg även för år 2016. 

Träningarna var från början i första hand avsedda för klubbarnas ungdomar och 
deras ledare. Under senare år så har deltagarna utökats med andra orienterare som 
bara deltar för sin personliga skull. Mötet ansåg därför att det är OK för alla att komma 
och delta på dessa övningar. Man får dock acceptera den övning som erbjuds till längd 
och utformning. 

Observeras ska dock, att enligt tidigare beslut, så ska deltagare från klubbar utanför 
zonen, med undantag av Bodafors OK, betala en anmälningsavgift på 30 kr. 

 

Teknik-träning 

§  8  
Nässjö OK ska anordna natt-DM år 2016 och SOK Aneby samt Eksjö SOK arrangerar 

Smålandskavlen åren 2016 oh 2017.  
Större arrange-
mang i zonen 
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Under år 2017 ska DM medel och stafett anordnas av någon klubb i Höglands- eller 
Njudungszonen. Eksjö SOK kommer att ansöka om detta. Nässjö OK kommer att ansöka 
om 7-mannabudkavlen samma år.  

Året därefter 2018 så är DM lång inplanerat till samma zoner. Nässjö OK är även in-
tresserade av detta arrangemang. GM ska gå i Småland och Eksjö SOK ansöker om 
detta. 

Vätterzonen arrangerar SM 2018. I långtidsplanen ska de även arrangera DM sprint 
och sprintstafett. Sven-Åke Karlsson IKHP har pratat med bl.a. Ola Gustafsson SOK 
Aneby om att överlåta tävlingen. SOK Aneby är intresserade och har planer på en tävling 
i Åsens by. Magnus Svensson, även verksam i SmOF, varnade för Länsstyrelsen. Aneby 
bör snarast få fram ett skriftligt tillstånd för att ha ett arrangemang i kulturreservatet in-
nan de går vidare. 

SOL Tranås ska se över sin kart- och tävlingsplanering över aktuell period och kan 
komma med egna ansökningar om samma tävlingar framöver. 

Inga ytterligare större tävlingar är inlagda på våra zoner under åren fram t.o.m. 2018. 
Våra zoner är sedan inte tilldelade några större arrangemang under åren 2019-2020.  

 
§  9  

SOK Aneby anordnade som planerat i somras klubbtävlingen Midsommarpokalen 
söndagen efter midsommar i enlighet med informationen på förra årets möte. Denna 
tävling återkommer även 2016 söndagen den 26 juni. Inbjudan kommer i Eventor samt 
mailas ut till zonens klubbar. 
 

Midsommarpo-
kalen 

§ 10  
Vår zon ska till Förbundsmötet 2018 utse en manlig representant. Eftersom valet inte 

behöver vara klart förrän den 1 september 2017 så sköts beslutet till nästa års möte. Har 
klubbarna medlemmar som önskar delta på mötet så meddela detta till Mikael Fyhr. 
 

Förbundmöte 

§ 11 
Övriga frågor 

 

a/ Ola Gustavsson presenterade ett förslag till ändring av klassindelning av Små-
landskaveln som gemensamt tagits fram av SOK Aneby och Eksjö SOK. Målet 
är färre klasser och fem sträckor på alla klasser. Allt med målet att höja statusen på 
tävlingen och få fler deltagare. Förslaget har översänts till SmOF. Mötesdeltagarna 
framförde diverse synpunkter på förslaget.  

Smålandskavlen 

b/ Ola Gustafsson överlämnade som hastigast en inbjudan till en rullskid-OL för 
ungdomar kommande lördag. 

c/ Magnus Svensson ville höra klubbarnas synpunkter på klassen Inskolning på stora 
tävlingar. Från att det vid införandet ha varit många deltagare som sprang själva så 
har deltagarantalet sjunkit markant och skugga följer oftast med. SmOF undersöker 
möjligheten att vid distriktstävlingar få avstå att arrangera klassen och hänvisa del-
tagarna till klassen U1. De flesta instämde i Magnus iakttagelser samtidigt som alla 
intygade i det merarbete med många ”gubbar” att sätt ut och ta ned som klassen 
innebär.  
 

Rullskid-OL 
 
Inskolning 

§ 12  
Mötet beslöt att nästa zon-träff med planering inför år 2017 ska genomföras samma 

vecka som i år d.v.s. vecka 47. 
 

Nästa möte 

§ 13  
Mötets ordförande och tillika kvällens värd tackade deltagarna och avslutade mötet.  
 
 
 

Avslutning 

  
Vid protokollet: 
 

 /Rohnny Andersson / 


